
 

 

 

Številka: 900-66/2024-5 

Datum: 18. 4. 2024 

 

Z A P I S N I K 

15. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v sredo, 17. aprila 2024 ob 18.00 uri na sedežu 

Četrtne skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: : Saša Đorđević, Luka Hiti, Matjaž Slavko Ilnikar, Damjan Jović, Žiga Kosi, 

Beno Pehani, Vesna Petrič, Maja Selič, Marjan Starc, Pavle Šijanec, Helena Marija Zupan, Bogdana 

Žagar Stelling. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Petra Blajhribar Kubo– opr., Filip Slakan Jakovljević - opr.,  Tamara 

Krebelj- opr., Ivan Šček- opr., Darja Zajc – opr.. 

 

OSTALI NAVZOČI: Katarina Konda – MOL OUP, Goran Iskrič – društvo Zelenih nadzornikov, Sanja 

Rizvič Ljubijankić, Janez Cerar – oba SLS MU MOL 

Seja se je pričela ob 18.00 uri v navzočnosti 11 članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet 

sklepčen in lahko prične s sejo. 

Uvodoma je predsednik pozdravil prisotna gosta. Predsednik je predlagal razširitev dnevnega reda z novo 

3. točko Predstavitev društva Zelenih nadzornikov. Nato je odprl razpravo o predlaganem dnevnem redu.  

Ker razprave ni bilo je dal na glasovanje   

DNEVNI RED SEJE: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje in 3. izredne seje Sveta ČS Šiška  MOL  

2. Seznanitev članov Sveta z urbanistično problematiko na območju ČS Šiška Obravnava urbanistične 

problematike območja ČS Šiška 

3. Predstavitev društva zelenih nadzornikov 

4. Obravnava pobud in predlogov 

5. Razno  

 

Navzočih je bilo 11  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11  članov sveta. 

Za je glasovalo 11  članov sveta. 

DNEVNI RED  je bil sprejet. 

 



 

AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE IN 3. IZREDNE SEJE SVETA ČS 

ŠIŠKA MOL 

Na sejo je pristopil svetnik g. Starc. 

Zapisnika seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 14. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 1/15: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 14. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 1/15 je bil sprejet. 

 

Nato je predsednik je odprl razpravo o zapisniku 3. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne 

občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 2/15: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 3. izredne seje Sveta 

Četrtne skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep 2/15 je bil sprejet. 

 

AD 2. 

SEZNANITEV ČLANOV SVETA Z URBANISTIČNO PROBLEMATIKO NA OBMOČJU ČS 

ŠIŠKA  

Predsednik je zaprosil go. Katarino Konda, vodjo oddelka za urejanje prostora, da seznani člane sveta z 

predvidenimi urbanističnimi posegi na področju ČS Šiška. Ga. Konda je predstavila veljavno strategijo 

razvoja in veljavni izvedbeni del OPN MOL. Odgovorila je tudi na zastavljena vprašanja svetnikov: 

 

1. Ali ima OUP celovito perspektivo glede razvoja oz. urbanistične podobe Šiške?  
2. Ali se na območju Šiške predvideva kakšna izgradnja soseske z vso spremljajočo infrastrukturo? 

3. kako je z višino novih večstanovanjskih objektov po Šiški, ki zdaj dosegajo višino do največ 

štirinajst nadstropij  

4. kako bo ob širitvi pozidave z novimi objekti poskrbljeno za spremljajočo infrastrukturo, vključno z 

ureditvijo prometa in mestnega prevoza,  

5. kakšen je plan obnove hotela Belleuve nad Celovško cesto na pobočju Šišenskega hriba, ki je še 

vedno v interesu lokalne skupnosti? 

6. kako in kdaj se bo izpeljala širitev Celovške ceste,  

7. Kdaj lahko pričakujemo prenovo Litostrojske ceste, ceste Ljubljanske brigade, Gasilske c.? 

8. Kdaj se pričakuje gradnja na območju nekdanjega Litostroja in katere vrste gradnja bo to? 

9. Kako se bo poskrbelo za garažiranje voznega parka Ljubljančanov v Šiški? V starejših soseskah, 

kjer ni bilo predvideno dovolj parkirnih mest za same stanovalce večstanovanjskih hiš, blokov, 

stolpnic,..., je stiska s parkirnimi mesti zelo huda.  

10. Kdaj se prične z deli na prenovi stadiona ŽAK?  

 



 

 

 Po podrobni predstavitvi je predsednik odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: g. Pehani, g. Šijanec, 

g. Đorđević, ga. Žagar, g. Hiti, g. Kosi, ga. Zupan, ga. Žagar Steling, g. Starc in g. Ilnikar. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 3/15: 

Svet ČS Šiška se je seznanil z urbanistično strategijo na območju ČS Šiška. 

Predsednik se je zahvalil vabljeni gostji za udeležbo na seji in gostja je zapustila sejo. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 3/15 je bil sprejet. 

 

AD 3. 

PREDSTAVITEV DRUŠTVA ZELENIH NADZORNIKOV   

Predsednik je k besedi povabil g. Iskriča, podpredsednika društva. G Iskrič je svetnike seznanil z 

področjem dela društva in s dosedanjimi učinki delovanja društva. Prisotne je tudi povabil, da se včlanijo 

v društvo in s svojim delom pripomorejo k aktivni skrbi za lepše okolje. 

Nato je predsednik odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: ga. Žagar, ga. Petrič, ga. Selič, g. Pehani in 

g. Ilnikar.   

Sejo sta zapustila g. Jovič in g. Kosi. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 4/15: 

Svet ČS Šiška se je seznanil z delom društva Zelenih nadzornikov. 

 Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep 4/15 je bil sprejet. 

 

AD 4. 

POBUDE IN PREDLOGI  

Pobud in predlogov ni bilo zato je predsednik zaključil to točko. 

 

AD 5. 

RAZNO 

Predsednik je svetnike seznani, da je bil za drevored leta 2023 razglašen drevored češenj na Aljaževi 

ulici. Slavnostna razglasitev naziva drevored leta 2023 bo v ponedeljek, 22 aprila 2024, ob 12. uri v 

parku ob drevoredu japonskih češenj na Aljaževi ulici. 

Svetniki so oblikovali predloge za točke oz. lokacije, ki so še posebej zanimive za turistične oglede in 

sicer: 

Park Tivoli, Pivovarniški muzej, Vodnikova domačija, bukev ob Vodnikovi cesti 93,  izvir zdravilne 

vode na ulici Pod hribom, Koseški bajer. Izpostavili so tudi, da je potreba, da se v Šiški izgradi kakšno 

javno stranišče. 

https://www.dnevnik.si/1042944262/lokalno/ljubljana/drevo-leta-je-bukev-ob-vodnikovi-cesti


 

Svetniki so se seznanili, da sta objavljeni Strategija razvoja kulture v MOL 2024-2027 in Celostna 

prometna strategija Mestne občine Ljubljana s ciljem, da se seznanijo s strategijama in nanju podajo 

eventualne pripombe oz. predloge. 

Predsednik je svetnike seznanil, da bo letošnjem LFŠ – LJUBLJANSKI FESTIVAL ŠPORTA, potekal 

v petek 6.9. in soboto 7.9.2024. Svetnike je pozval, da  SE PRIJAVIJO V EKIPO, ki bo branila 

lanskoletno osvojeno prvo mesto. 

Predsednik je svet seznanil, da bo 66. Pohod - Pot ob žici 2024 od četrtka, 9. maja, do vključno sobote, 

11. maja 2024. 

 

S tem je bil dnevni red 15. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška izčrpan in predsednik je zaključil sejo.  

 

Zapisal: 

Janez Cerar 

 

Predsednik Sveta 

Četrtne skupnosti Šiška 

Matjaž Slavko  Ilnikar 


